
Van: 
Verzonden: donderda 
Aan: 
CC: 
Onderwerp: Ruimtebrief 2019 

©minbzk.nl] 
1 mei 2019 15:17 

Van: 
Aan: 	 stammems 
Onderwerp: 	FW: Ruimtebrief 2019 
Datum: 	 vrijdag 17 mei 2019 8:48:02 

Ben benieuwd! 

Hartelijke groeten, 

Van: 
Verzonden: vriidaa 17 mei 2019 8:48 
Aan: 
CC: 
Onderwerp: RE: Ruimtebrief 2019 

Hi 

Dat is inderdaad een korte deadline, dan kan ik niet uitgebreid afstemmen: Nieuw in de 
brief is de toelichting op de inhoud van de brief (bovenaan de tweede pagina) en daarin 
staan belangrijke nuances zoals uitleg bijdrage is niet loonruimte, ABP-premie etc. Dat 
hebben we al eerder afgestemd, dus oke. De cijfers herkennen we, dus ook oke. Wat is 
het huidige tijdspad van de brief? 

Hebben jullie ook de concept oplegger voor onderwijssectoren? 

Hartelijke groeten, 

PS 1k houd me warm aanbevolen als lid van de club die gaat nadenken over hoe we 
deze brief met lange titel kunnen afkorten,.. 

Ha 

We willen de brief over de kabinetsbijdrage your de arbeidskostenontwikkeling 2019, helaas 
toch een iets minder mooie naam dan de ruimtebrief, binnenkort laten behandelen in de MR, zie 
bijiage. Als jullie nog opmerkingen of aanvullingen hebben op de brief, zouden jullie dat dan 
voor morgenmiddag kunnen laten weten? 
Bedankt avast en excuses voor de korte deadline. 

Groeten, 



Ministerie van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap 
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TER ONDERTEKENING 

Aan: MBVOM 

nota 

Paraaf PO 

Datum 

Regeling bekostiging personeel PO 2018-2019 en 
aanpassing bedragen voor ondersteuning van leerlingen 
in het PO en VO 2018-2019 

Primair Onderwijs 

Van 

t'Zii NI I I I I II I I 
T+31 

Datum 
29 augustus 2019 

Referentie 

Bijlagen 
1 

Kopie voor 

Reeds afgestemd met 
DUO, W37 

Aantal pagina's 
2 

Aanleiding 
In maart 2018 zijn de bedragen voor de personele bekostiging voor schooljaar 
2018-2019 voorlopig vastgesteld. In augustus 2018 zijn deze bedragen aangepast 
voor onder andere de toegekende loonbijstelling voor 2018 en beschikbare 
middelen voor de verbetering van de arbeidsvoorwaarden. Met deze regeling 
warden de bedragen voor schooljaar 2018-2019 definitief vastgesteld. 

De vaststelling van de regeling betreft een technische wijziging van de huidige 
bekostigingsregels. Het is daarom voor de ondertekening niet noodzakelijk dat u 
het achterliggende stuk tot u neemt. 

Besluiten door ondertekening 
Indien u akkoord gaat met de regeling: 

Graag uw handtekening onder de regeling en de toelichting; 
Graag uw paraaf en datum van ondertekening op deze nota am het moment 
van vaststellen to kunnen bepalen. 

Samenvatting van de regeling 
De regeling bevat de bedragen per bekostigingsgrondslag voor de personele 
lumpsumbekostiging, voor het budget personeels- en arbeidsmarktbeleid, voor de 
bekostiging van de samenwerkingsverbanden, de prestatiebox en voor bijzondere 
situaties (bijv. schipperskinderen) voor een totaal van circa € 9,4 miljard. De 
bedragen in de regeling warden geactualiseerd vanwege de toegekende loon- en 
prijsbijstelling over 2019 111.111). In de eerdere regeling voor schooljaar 2018-
2019 zijn reeds de bedragen voor werkdruk, verhoging kleinescholentoeslag en de 
verbetering van de arbeidsvoorwaarden van het onderwijzend personeel verwerkt. 
De herziene budgetten zuflen in oktober warden uitbetaald. 

Het bed rag voor personeels- en arbeidsmarktbeleid voor de rijdende scholen is op 
hun verzoek verlaagd. Ook zij profiteerden van de extra middelen voor de 
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kleinescholentoeslag. Echter, het bestuur heeft aangegeven dat zij dit geld niet 
verantwoord konden inzetten en heeft daarom verzocht het bedrag to verlagen. 
In overieg met het bestuur is er een nieuwe berekeningssystematiek bepaald, 
waardoor zij voortaan minder P&A-budget ontvangen. 

De bedragen voor schooljaar 2019-2020 vvorden ook aangepast in verband met 
de toegekende loonbijstelling voor 2019. Deze regeling ontvangt u eind 
september/begin oktober ter ondertekening. 

Datum 
19 jun, 2013 
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Samenvatting Document 3 

Document 3 betreft een (concept)verslag van het BO G4-wethouders en minister Slob op woensdag 
4 september 2019 van 17.30 tot 19.00 uur bij OCW. 

Hierbij waren de volgende personen aanwezig: 

Namens het Ministerie van OCW: Minister Slob, Alida Oppers, [10.2.e] 
Namens de Gemeente Amsterdam Wethouder Moorman, [10.2.e] 
Namens de Gemeente Den Haag Wethouder Bruines, [10.2.e] 
Namens de Gemeente Rotterdam Wethouder Kasmi, [10.2.e] 
Namens de Gemeente Utrecht Wethouder Klein, [10.2.e] 
Namens Zunderdorp B&M [10.2.e] (verslag) 

Het grootste gedeelte van het verslag valt buiten de reikwijdte van het verzoek. Slechts een alinea 
valt onder de reikwijdte van het verzoek. Dit is de volgende alinea: 

De minister deelt vertrouwelijk mee dat er ruimte is voor een loonprijsbijstelling in 2019 van €280 
mln. De G4 wethouders willen hier graag over communiceren. Afgesproken wordt dat de G4 
wethouders het signaal van OCW afwachten. De G4 wethouders vragen of dit niet vooral een 
inflatiecorrectie is. Minister Slob hoopt dat dit gaat leiden tot een verhoging van de salarissen in 
het po (het geld is niet bedoeld voor het vo) en dat schoolleiders niet vergeten zullen worden. 
Daarnaast uit de minister de wens dat het diplomagerichte deel van het vso hoger beloond zal 
gaan worden. De minister kan dit alleen als aandachtspunten adresseren. De werkgevers en 
werknemers zijn samen verantwoordelijk en moeten dit oppakken aan de cao-tafel. 



WhatsApp gesprek 4 september en 7 september 2019. 

[04-09-2019 13:54:32] Alida Oppers: Hoeveel bedraagt de Lpo die we naar PO uitkeren 
ook alweer en wanneer wordt die uitgekeerd? 
[04-09-2019 13:57:49] <10. 2, e>: PO: bij 2e regeling bekostiging in oktober doen we 
altijd LPO. 
[04-09-2019 13:58:07] <10.2.e>: Bedrag of % heb je nodig 
[04-09-2019 13:59:42] 'Vida Oppers: Bedrag graag 
[04-09-2019 14:02:33] <10.2.e>: Loonbijstelling PO 2019 = <10.2.g> % = ca € 265 
min 
[04-09-2019 14:03:52] <10.2.e>: Naast verplichte prijsbijstelling <10.2.g> = € 15 mln 
(wordt altijd van tevoren a/s verwachting uitgesproken in dec voor jaar erna) 
[04-09-2019 14:04:25] <10.2.e>: Dat is voor jaar 2018-2019 definitief en voor 2019-
2020 dan de 2e regeling 

[07-09-2019] MBVOM: Alida, sorry dat ik je er op zaterdag mee lastig val, maar ik heb nog 
een vraag over het bedrag vd loonprijsbijstelling (265 mln voor PO). Is dit incidenteel of 
structuree/ geld? <11,1> Hoar graag van je. 
[07-09-2019] Alida Oppers: Was even niet online. Dit is structuree/ geld. Dus komt elk jaar 
terug 
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Datum minuut 

Zaaknummer 

1740-2019 

Directie PO 

Digitate minuut 
Onderwerp  
Ondertekening Regeling hekostiging personeel PO 2018-21)19 Zaakhouder 

Paraleren 

Parateren 
estendorp. Ria. Directeur PO 

Akkoord 
30-08-2019 11:08:28 

Akkoord 
30-08-2019 14:03:18 

Ad\ iscren 

de namens 

narnens 

Paraferen 
. 	. -:.11.1111 namens ()pers. Midi 

Directeur Generaal PV 

Akkoord 
03-09-2019 10:43:02 

Akkoord 
03-09-2019 10:48:43 

Akkoord 
03-09-2019 11:29:32 
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PriniCn 

lilt-  NI 
Plainsen in tas BNNI 

Aceorderen in Tas NIBVONI 

Ver/enden-informeren 

Akkoord 
03-09-2019 11:44:47 

Akkoord 
04-09-2019 08:49:29 

-v4 

Akkoord 
04-09-21)19 09:25:50 

Akkoord 
09-09-2019 15:13:22 

1111111-r-  MI N4  

Toelichting 

Ministerie van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap 

Documenten 

Referentie 
	

Titel 	 Opsteller 

Definitieve Regeling Bekostiging 
Personeel PO 2018-2019.docx 



Documenten 
Referentie 	 Titel 	 Opsteller 

Nota Definitieve regeling bekostiging 
personeel PO 2018-2019 .docx 111111111111111111 



Van: 
Verzonden: dinsdag 10 september 2019 11:58 
Aan: Jongejan, Deborah 
Onderwerp: Re: Vraag loonbijstelling 

Kheb bij fez begroting super collegas, hier snelle antwoord: 

Financien houdt daar rekening mee, wordt geraamd op de aanvullend post, dus hoeft niet 
elk jaar opnieuw gedekt to warden. Gaat niet ten laste van andere uitgaven. Komt dus 
eigenlijk uit de (belasting)inkomsten in tijden van begrotingstekort in combinatie met 
staats leningen. 
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Verstuurd vanaf mijn 'Phone 

> Op 10 sep. 2019 am 11:49 heeft 
	

@minocw.nl> het volgende 
geschreven: 

• Hi Deborah, het komt van FIN. Waar die het weer vandaan halen, ga ik even voor je 
navragen. 

> Hartelijke groeten, 

• Oorspronkelijk bericht 	 
> Van: Jongejan, Deborah 
> Verzonden: dinsdag 10 september 2019 11:37 
> Aan: 
> Onderwerp: Vraag loonbijstelling 

> Hoi 

> Nog een vraagje. Waar komt het geld van de loonbijstelling eigenlijk vandaan? Gaat 
dat ten koste van lets anders? 

> Groeten, Deborah 

> Verstuurd vanaf mijn iPad 
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On 11 Sep 2019. at 21:44. 	 ii'minoc'.n1> wrote: 

Juist. 
En de be2-,rotim-2 is nu pas vast(2esteld, dus dan klopt de laatste zin toch? 

Hebben _Mlle de twitter berichten ook gezien, waar Alida het over heeft? 1k niet, mijn twitter 
duet het niet. 

Gr. 

Verstuurd vanalmijn iPad 

Op 11 sep. 2019 om 21:43 heeft 	 a minocw .nl> het volgende 
geschreven: 

Oe. en belangrijke nabrander voor onszelf: maandag in gesprek met M. 
ook waren, heb ik gezegd dat alleen percept-age 	in rt-ti 

vertrouwelijk \vas, maar dat ik niet zeker weet of ze het bedrag konden 
gaven D & A aan dat ze dat bij' • 	hadden gecheckt, en dat het nit 
haler). 

waar Alida en 
en  dat die 

noemen. Daarop 
de begroting was to 

Harteli.ike groeten. 

(Sent from my mobile device) 

On 11 Sep 2019. at 21:40. 	 cr ill inoe 	wrote: 

Fens met 	• zo heb ik het oak gelezen. 
M 	ee t no pas welk bedrao, bet betreft. 
De percentatzes staan in de ruimtebrief en die ziiP Vert-rot-m;(1 	 bedraL,  is nu hij 
hem bekend. 

Volgens mij klopt het. 



Gr, 

Verstuurd vanaf mijn iPad 

Op 11 sep. 2019 om 21:38 heeft 	 ci minocw, all>  het volgende 
geschreven: 

l loezo, precieze bedrag is toch ook nieuw. voor 'm? Splitsting loonlprijs in leder geval. moest 
club vanilla 	notabene nog uitzoeken. 

En precieze bedragen staan in ruimtebrief, is ook zo. 

Hartelijke groeten, 

(Sent from my mobile device) 

On 11 Sep 2019, at 21:3 

El,ens ? 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van: r 	 f minocw.ni> 
Datum: 11 september 2019 om 21:33:09 CEST 
Aan: "Oppers. Alida" 	 minocv\ .n  1> 
Kopie: "Westendorp, Ria" 

	
1111 a'niinock\ .nl> 

Onderwerp: Antes. :r: Check op interviewtje over geld lerarenii. 

iocv,.nl>  wrote: 

. De ruimte wordt aan de werkgevers bekend gemaakt 
met de ruimtebriel (vertrouwelijk) en de bedragen worden vastgesteld bij Voorjaarsnota. 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Op 11 sep. 2019 om 20:38 heeft Oppers. 	 ci minoc\k.nl>  het volgende 
geschreven: 

Op twitter hierover vervelende berichten. 1k bel jullie even. 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van: 	 ,Iminoc\‘.ni> 
Datum: 11 september 2019 om 20:32:06 CEST 



Aan: "Uppers. Alida' 	.a minocw.ni> 
Onderwerp: Doorst.: E  Check op interviewtje over geld leraren 

Zie onder, kreeg, daarna per sms hericht van Ward dat dit volgens po en fez klopt. 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van: ' 	 tit minock\ .01> 
Datum: 11 september 2019 om 17:18:47 CEST 
Aan: "Bezemer, Ward" 	 a minoc‘\ .n  I> 
Kopie: "Slob. Arie (MBV0M)" 	 • a' mi 110C  V%  .111> 
Onderwerp: AntI.-v.:1J Check op interviewtje over geld leraren 

Volizens mij zijn het eerlijke teksten. Feitelijke check van laatste zin even met FEZ. Greet, 

Verstuurd V anal mijn iPad 

Op 11 sep. 2019 urn 17:09 heeft Bezemer. Ward 	 aininoo.A.  all>  het volgende 
geschreven: 

Ha Arie, hieronder uitgeschreven interviewtje met Hanneke Keultjes. 
Le citeert correct meen ik. 
Lie je nog iets Lteks? Feitelijke onjuistheden? 
Groeten. Ward 

Minister Arie Slob voor Basis- en Voortgezet Onderwijs dacht het onderwijs heel blij te maken met extra geld. 
De gehoopte blijdschap bleef uit. Sterker: werkgevers en onderwijsbonden reageerden boos en spraken van 
misleiding door de minister. Deze site vroeg de minister na afloop van een Kamerdebat om een reactie. 

Werkgevers en onderwijsbonden zeiden: we wisten al dat dit geld beschikbaar was. 

„Nou, heel veel leraren in het land wisten dit volgens mij niet. Ik heb ook niet gezegd dat dit geld is wat opeens 
weer extra, extra erbij komt. Het is wel geld dat extra komt op de bedragen die vorig jaar beschikbaar 
kwamen." 

Heeft u dit dan bedoeld als signaal near de leraren in de klas? 

„Nee, ik heb de Kamer geinformeerd over wat er speelt, de ontwikkelingen over de arbeidsvoorwaarden en het 
lerarentekort. lk heb aangegeven dat de aanvragen voor zijinstroom (voor mensen die zich willen omscholen 
naar leraar, red.) vele malen de raming overstijgt. In dat geld gaan we voorzien, dat heb ik inmiddels geregeld 
lk heb er hard voor gewerkt de afgelopen weken. We gaan extra geld beschikbaar stellen voor de regionale 
aanpak van het lerarentekort, gericht op de vier grote steden. Met wet schuiven Iukt het om al die plannen te 
honoreren. Dat is alleen maar goed nieuws he?" 

Het probleem is dat het veld dat niet zo ervaart. 



„Ik doe wat ik kan en ik cornmuniceer met de Kamer. lk heb inderclaad bekend gemaakt dat er op dit moment 

een bedrag van 285 miljoen euro voor de arbeidsvoorwaarden beschikbaar is. lnderdaad, daar hebben ze recht 

op. Maar dat geld blijft liggen als ze er niks mee doen. Dat geld kan nu al, vandaag al, naar de leraren en 

schoolleiders toe als ze afspraken maken. Maar ze zitten niet aan tafel. Niet meer en niet minder is het de 

constatering dat het geld er ligt. Dat is geen klein bier. Daar kun je goede dingen mee doen. Dan kun je daarna 

nog de discussie voeren over wat je dan weer extra wil, maar het lijkt mij logisch om eerst te doen wat er wel 

kan. En dat gebeurt niet.” 

De PO Raad en de bonden betichten u van misleiding. Zij zeggen dat dit de relatie met u niet ten goede komt. 

„Dit geld is beschikbaar. Alle andere onderwijssectoren profiteren er al van. Als je docent bent op een 

middelbare school, dan heb je ook dit geld voor loonbijstelling doorbetaald gekregen. In het basisonderwijs, 

waar men zegt dat de problemen heel groot zijn — en ik ben het daarmee eens — is dat niet gebeurd. Als enige 

sector niet. lk begrijp oprecht niet waarom ze daar kwaad om worden." 

Zij zeggen: we hebben al een afspraak staan om weer om tafel te gaan, daar hebben we de minister niet voor 

nodig. 

„Nou kijk, dan doen ze wat ik graag wil. Maar het is al bijna oktober. Over 2019 is dit hele bedrag al 

beschikbaar. Als je echt vindt dat dit probleern groot is en dat de salarissen opgehoogd moeten warden, dan 

kun je een hele semantische discussie beginnen en zeggen 'de andere salarissen stijgen ook dus het is niet de 

oplossing voor ons probleem'. Maar een ding weet ik zeker: als je dit geld niet besteedt, dan ga je niet mee met 

die andere salarissen. Neem dan je verantwoordelijkheid en maak afspraken." 

Sorteert u hiermee ook voor op Prinsjesdag, dat er geen geld bij komt? 

„Zelfs zonder Prinsjesdag kan ik aangeven dat er van alles in beweging is en dat er ook geld beschikbaar is en 

zelfs geld klaar ligt dat nog niet ingezet is. lk hoop dat men daar z'n verantwoordelijkheid neemt in plaats van 

heel boos op mij te worden. lk ben wel wat gewend." 

Heeft u spijt van de manier waarop dit gepresenteerd is? 

„Zeker niet. lk vind het heel belangrijk dat de Tweede Kamer het overzicht nu heeft. lk heb er een persbericht 

bij gedaan omdat ik het netjes wilde uitleggen. lk heb ook niet gezegd dat ze hier geen recht op hebben. Maar 

als het geld dan op de plank ligt en de mensen waar het om gaat weten dat echt niet, dan vind ik dat ze er recht 

op hebben." 

U wilde•vooral dat de leraren in de klas dit zouden weten? 

„Ik denk dat het voor heel veel mensen nieuws was. Voor mij was het ook nieuw toen ik de afgelopen week het 

precieze bedrag hoorde." 

Volgens de PO Raad stond het extra al in de ruimtebrief die als basis diende voor de cao-onderhandelingen. 

„Daar stonden geen precieze bedragen in. Dat is nu pas officieel." 

\let vriendelijke groet, 

ftumeke Keultjes 



Politiek ‘'erslatTever 

Algemeen Dagblad/Het Parool 
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Artikel. 	Onischrijving 

11 	[Primair onderwijs 

2019 	2020 I 2021 

312.422 '009.560 [307.785 

2022 
	

2023 

305.641 1303.898 

Van: 
Aan: 	 iOcpers. Aids  
Ondervverp: 	RE: Check op interviewtje over geld leraren 
Datum: 	 woensdag 11 september 2019 22:42:36 

Hoi, 

- Het bedrag van de loon- en prijsbijstelling is bekend geworden bij de 1e  
suppletoire begroting. Daar staat dan de verdeling over de artikelen 
(artikel 1 primair onderwijs, artikel 3 voortgezet onderwijs, etc.) en ook 
welk deel niet beschikbaar komt omdat het ingezet is voor tegenvallers op 
de referentieraming. 

Van de 312 min. die beschikbaar is gekomen voor artikel 1 in 2019, 
komt 285 min. nu  beschikbaar via de personele bekostiging. 
Daarin zit de loonbijstelling voor het po, (v)so en 
samenwerkingsverbanden, dit is incl. 
onderwijsachterstandenbeleid en de prestatiebox. 

c Het verschil tussen de 312 min. en de 285 min. zit voornamelijk in 
de prijsbijstelling (ca. 19 min.) en een stukje Caribisch Nederland 
(zijn aparte regelingen) en aanvullende bekostiging. 

▪ De ingehouden niet-wettelijk verplichte loon- en prijsbijstelling 
bevat de loon- en prijsbijstelling over subsidies en opdrachten en 
bijvoorbeeld het gemeentelijk onderwijsachterstandenbeleid. 

Na de 1e  suppletoire begroting worden altijd de bedragen van de regelingen 
bekostiging personeel opnieuw berekend met de loonbijstelling daarin verwerkt. 
Dat leidt tot twee aangepaste regelingen die nu net zijn/worden opgesteld. 

De regeling bekostiging personeel met de definitieve prijzen voor 2018-
2019 (publicatie 17 Sept. in Staatscourant en recent door de minister 
getekend). Dit wordt uitgekeerd in oktober 2019 over de periode januari-
juli in een keer. 

• De regeling bekostiging personeel met de aangepaste voorlopige prijzen 
voor 2019-2020. Dit wordt uitgekeerd in november 2019 over de periode 
augustus-november in een keer en loopt vanaf december maandelijks 
mee in de reguliere maandelijkse bekostiging. 

- De ruimtebrief heb ikzelf nog nooit gezien en blijft volgens mij oak geheim. 
FEZ/arbeidszaken kan daar meer over vertellen. 

Groeten 

Tabel 3 Uitgekeerde loon- en prijsontwikkeling tranche 2019 (Bedragen x 
€ 1.000) 

BRON: 1e  suppletoire begroting 2019 

Van: Oppers, Alida 
Verzonden: woensdag 11 september 2019 22:19 
Aan: 
Onderwerp: 	Check op interviewtje over geld leraren 

Dank kan je bij eerste streepje nog aarie,even dat dit een optelsom is van verschillende 
posten (je had het over vve?) 
Verder ok 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 
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Op 11 sep. 2019 om 22:05 heert 	 (-/ milloc\\ .n I>  het volgende 
eeschreven: 

Hoi, 

Groeten 

Van: Oppers, Alida 
Verzonden: woensdag 11 september 2019 21:27 
Aan: 
Onderwerp: Fwd: Check op interviewtje over geld leraren 

Verstuurd vanai m i j n iPhone 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van: ' 	 minoo\ .nl> 
Datum: 11 september 2019 om 20:32:06 CEST 
Aan: "Oppers. Alida1111111<<  minoo‘.ni>  
Ondenverp: Doorst.: Check op interviewtje over geld 
leraren 

Lie onder. kreeg daarna per sms bericht van Ward dat dit volgens 
po en fez klopt. 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 

Begin doorgestuurd bericht: 

Van: ' 	 a ininoo‘.nl> 
Datum: 11 september 2019 om 17:18:47 CEST 



Aan: "Bezemer, Ward" 	 as Minock\ .11  > 
Konie: "Slob. Arie (MBVUM)" • a nunocm .111> 
Onderwerp: Antw.: Check op interviewtje over 
geld leraren 

Volgens mij zijn het eerlijke teksten. Feitelijke check 
van laatste zin even met FEZ. Groet, 

Verstuurd vanaf mijn iPad 

Op 	 1 se p. 2019 om 17:09 heeft Bezemer, Ward 
Liminocw.nl>  het vol2ende-geschreven: 

Ha Arie, hieronder uitgeschreven 
interviewtje met Hanneke Keultjes. 
Ze citeert correct meen ik. 
Zie je nog lets geks? Feitelijke 
onjuistheden? 
Groeten, Ward 

Minister Arie Slob voor Basis- en 
Voortgezet Onderwijs dacht het 
onderwils heel blij to maken met 
extra geld. De gehoopte blijdschap 
bleef uit. Sterker: werkgevers en 
onderwijsbonden reageerden boos 
en spraken van misleading door de 
minister. Doze site vroeg de 
minister na afloop van een 
Karnerdebat om een reactie. 

VVerkgevers en onderwijsbonden 
zeiden. we wisten al dat dit geld 
beschikbear was. 

„Nou, heel veel leraren in het land 
wisten dit volgens mij niet. ik heb 
ook niet gezegd dat dit geld is wat 
°peens weer extra, extra erbij 
k.ornt. Het is wel geld dat extra 
komt op de bedragen die vorig jaar 
beschikbaar kwamen. 

He.eft u dit dan bedoeld als signaal 
naar de leraren in de k!as? 

„Nee, ik heb de Kamer 
geinformeerd over wat er speelt, 
de ontwikkelingen over de 
arbeidsvoorwaarden en het 
lerarentekort. lk heb aangegeven 
dat de aanvragen voor zijinstroom 
(voor mensen die zich willen 
omscholen naar leraar, red.) vele 
malen de raming overstijgt. In dat 
geld gaan we voorzien, dat heb ik 
inmiddels geregeld. lk heb er hard 
voor gewerkt de afgelopen weken 



We gaan extra geld beschikbaar 
stellen voor de regionale aanpak 
van het lerarentekort, gericht op 
de vier grote steden. Met wat 
schuiven lukt het om al die 
plannen te honoreren. Dat is alleen 
maar goed nieuws he?" 

Het probleem is dat het veld dat 
niet zo ervaart. 

„Ik doe wat ik kan en ik 
communiceer met de Kamer. Ik 
heb inderdaad bekend gemaakt 
dat er op dit moment een bedrag 
van 285 miljoen euro voor de 
arbeidsvoorwaarden beschikbaar 
is. Inderdaad, daar hebben ze recht 
op. Maar dat geld blijft liggen als ze 
er niks mee doen. Dat geld kan nu 
al, vandaag al, naar de leraren en 
schoolleiders toe als ze afspraken 
maken. Maar ze zitten niet aan 
tafel. Niet meer en niet minder is 
het de constatering dat het geld er 
ligt. Dat is geen klein bier. Daar kun 
je goede dingen mee doen. Dan 
kun je daarna nog de discussie 
voeren over wat je dan weer extra 
wil, maar het lukt mu logisch om 
eerst te doen wat er wel kan. En 
dat gebeurt niet." 

De PO Raad en de bonden 
betichten u van misleiding. Zij 
zeggen dat dit de relatie met u niet 
ten goede komt. 

„Dit geld is beschikbaar. AIle 
andere onderwijssectoren 
profiteren er al van. Als je docent 
bent op een middelbare school, 
dan heb je oak dit geld voor 
loonbijstelling doorbetaald 
gekregen. In het basisonderwijs, 
waar men zegt dat de problemen 
heel groat zijn — en ik ben het 
daarmee eens — is dat niet 
gebeurd. Als enige sector niet Ik 
begrijp oprecht niet waarom ze 
daar kwaad om warden." 

Zij zeggen: we hebben al een 
afspraak staan om weer om tafel te 
gaan, daar hebben we de minister 
niet voor nodig. 

„Nou kijk, dan doen ze wat ik graag 
wil. Maar het is al bijna oktober. 
Over 2019 is dit hele bedrag al 
beschikbaar. Als je echt vindt dat 
dit probleem groat is en dat de 
salarissen opgehoogd moeten 
warden, dan kun je een hele 
semantische discussie beginnen en 
zeggen 'de andere salarissen 
stijgen ook dus het is niet de 
oplossing voor ons probleem'. 
Maar een ding weet ik zeker: als je 
dit geld niet besteedt, dan ga je 



niet mee met die andere 
salarissen. Neem dan je 
verantwoordelijkheici en maak 
afspraken." 

Sorteert u hierrnee ook voor op 
Prinsjesdag, dot or geen geld bij 
kornt? 

„Zelfs zonder Prinsjesdag kan ik 
aangeven dat er van alles rn 
beweging is en dat er ook. geld 
beschikbaar is en zelts geld klaar 
ligt dat nog met ingezet is. lk hoop 
dat men daar z'n 
verantwoordelijkheid neemt in 
plaats van heel boos op mij to 
worden. lk ben wel wat gewend." 

Heeft u spit van de mower waarop 
dit gepresenteerd is? 

„Zeker niet. lk vind het heel 
belangrijk dat de Tweede Kamer 
het overzicht nu heeft. lk heb er 
een persbericht bij gedaan omdat 
ik het netjes wilde uitleggen. It hob 
ook niet gezegd dat ze hier geen 
recht op hebben. Maar als het geld 
dan op de plank ligt en de rnensen 
waar hot om goat weten dot echt 
met, dan vind ik dat ze er recht op 
hebben." 

U wilde vooral dot de leraren in de 
klas dit zo►.►den weten? 

Ik denk dot het your heel veel 
mensen nieuws was. poor mij was 
het ook. nieuw teen it de afgelopen 
week het precieze bedrag hoorde." 

Volgens de PO Raad stond hot 
extra al in de ruimtebrief die als 
basis diende voor de case 
onderhandelingen. 

,,Daar stonden geen precieze 
bedragen in. Dot is nu pas 
officieel." 

Met s ricndelijkc Liroct. 

Hanneke K.cultjes 

Politick verslag2.excr 

Algemeen Da.gblad 'Het 
Parool 
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